



Styrelsemöte SMK Västerås Karting 260113

Kallade från styrelsen

Jonas Zetterman
Einar Jaktlund
Per Rörborn
Stefan Sjöberg
Jesper Wång
Per-Olof Karlsson
Thomas Davidsson
Anders Nebréus
Lars Mellgren
Axel Andersson
Johan Rosén
Mikael Frisk

Övriga kallade:

Janne Adamsson (under punkten Anläggning)
Maria Johansson
Bosse Lindholm (under första punkt kring valberedningens avrapportering inför årsmötet)

Frånvarande

Per-Olof Karlsson
Anders Nebréus
Lars Mellgren
Axel Andersson
Johan Rosén
Mikael Frisk

Mötet öppnas av Ordförande

Dagordning fastställs

Val av justerare av dagens protokoll

- Jonas Zetterman och Thomas Davidsson

Anläggningen

- Janne – Avrapportering.
- Janne håller på att ta in kompletterande offerter för renovering av toaletterna vid teknikhuset. Tanken är att lägga in matta och våtrumstapet i stället för klinkers och kakel vilket borde göra att totalkostnaden sjunker.
- Beslutade tävlingshelger under året blir för gokart 1–3 maj samt träning 25–26 maj. För mc blir tävlingen inklusive träning fredag den 22–24 maj. Dessa datum är banan stängd. Höstrusket i oktober bokas senare.

- Janne ska kontakta RA-gruppen för översyn av larmsystemet eftersom det löser ut oavsiktligt väldigt ofta. Prioritering ska vara skalskyddet. Med andra ord dörrar, portar och fönster.
- Renovering och utveckling av anläggning och bana enligt verksamhetsplan.
 - En ny grind in till anläggningen ska sättas upp. Till att börja med önskas ett hjul på befintlig bom samt en ny grind med hjul vid utsläpp under tävling. Janne pratar med Bengt Skärås eller annan mekanisk verkstad.
 - Ny bansträckning och nytt staket. Staketet åtgärdas först när eventuell banombyggnad är utförd för att vi inte ska bygga något som ändå måste flyttas.
- En bedömning är att man kommit ungefär halvvägs med den påbörjade grävningen och elinstallationen på banan.
- Vi behöver börja sondera kring personal under sommaren. Vi kommer även ställa frågan under årsmötet.
- Genomgång av Actionplanen till detta möte. Planen uppdaterades med ny flik till nästa möte.

Dokumentinlämning Västerås kommun/idrott

- Inget att rapportera

LOK – Aktivitetsstöd

- Ska rapporteras senast 25 februari.

Utbildning

- Eventuellt har vi en tänkbar utbildare för att kunna genomföra en HLR och brännskade/brandutbildning under våren. Thomas bevakar.

Hemsida och Facebook

- Hemsida och Sportadmin/Idrottonline – Medlemsavgifterna har gått ut för 2026.

Ekonomisk Information

- Det ser fortsatt bra ut även om intäkterna har minskat lite jämfört med föregående år.

Karting

- Planeringen inför MKR-tävlingen i maj är påbörjad. Motorcykelsektionen bjuds in för uppvisningskörning under tävlingen fredag, lördag och söndag. Bedömningen är att det rör sig om ca 4 pass per dag.

Motorcykelsektionen

- Vi kommer ha ett nytt utvecklingsmöte i vårt klubbhus med representanter från alla landets klubbar i RM-serien den 7 februari. Arbetet går framåt i samarbete med SVEMO.

Övrigt

- Valberedningens avrapportering – Bosse Lindholm har gjort ett mycket bra jobb och presenterade ett förslag för en ny styrelse 2026 vilket kommer beslutas under årsmötet i slutet av mars.
- Vinteraktivitet (E-sport) – Det har varit svårt att få kontakt med arrangören för detta vilket gör att vi inte kommer att kunna erbjuda möjligheten i år. Däremot ska vi undersöka möjligheten för inomhuskörning av gokart för tävlingsaktiva förare. Thomas och Stefan kollar upp möjligheten till detta.
- Tränarledd träning (2026) – Båda sektionerna bereder frågan med målsättningen att kunna föreslå ett upplägg under årsmötet i slutet av mars.
- Träningsansvariga – Frågan behöver beredas inför årsmötet. Arbetsgrupp är utsedd bestående av Per-Olof Karlsson, Jesper Wång, Axel Andersson.
- Sekreterardator, officepaketkonton samt skärm med kamera i styrelserum – Axel håller på att fixa utrustning och installation.
- Datum för årsmötet bestäms i kontakt med Robert Alriksson någon av kvällarna under vecka 13 den 23–27 mars. Per tar kontakt med Robert Alriksson. Verksamhetsberättelsen delas upp mellan MC och Gokart som vanligt. Verksamhetsplanen och budget kommer Einar och Maria att jobba med.

Nästa styrelsemöte tisdagen den 10 februari kl. 18:30 i klubbhuset på Hälla Ring.

Vid protokollet/Sekreterare

.....
Per Rörborn

Justerare

.....
Thomas Davidsson

Justerare

.....
Jonas Zetterman

Styrelsemöte 260113